

Referat

6. september 2020

Bestyrelsesmøde i Foreningen Dansk Vin den 6. september 2020 kl. 15.30 på hotel Faaborg Fjord, Svendborgvej 175, 5600 Faaborg.

Til stede: Hans Neergaard Münter (HM), Anders Andersen (AA), Ernst Antonsen (EA), Karin Sloth (KS), Flemming Lind (FL) samt Jørgen Broe (JB), Søren Refslund Møller (SRM), Ole Stauning (OS), Kurt Christiansen, og Børge Alstrup (BA).

Afbud: Jean Becker (JBe) og Lars Holt,

Referent: Børge Alstrup

Referat

Formanden bød velkommen til nye medlemmer af bestyrelsen og ny suppleant.

1. Godkendelse af dagsorden

Det blev aftalt at udskyde pkt. 4 til næste fysiske møde.

2. Konstituering af bestyrelsen

a. Næstformand

Karin Sloth blev valgt som næstformand.

3. Refleksion over generalforsamlingen

Det var en stille generalforsamling og tilsyneladende stor tilfredshed med bestyrelsens arbejde og forståelse af situationen omkring regnskab. Der skal følges op i forhold til problematikken omkring lokalgrupper og erfagrupper og på de efterlyste retningslinjer for tilskud til lokalgruppernes aktiviteter.

4. Indkomne forslag til behandling (Udsat)

Det var formandens vurdering, at en drøftelse af disse problematikker ville tage længere tid, end der var afsat til dette konstituerende bestyrelsesmøde. I tillæg er der behov for, at bestyrelsen bliver klogere på den specifikke problematik i Lokalgruppe Nordjylland. Derfor valgte formanden endnu engang at udskyde drøftelsen til det kommende fysiske møde.

a. Hvorledes forholder vi os til lokalgrupper, der indkræver kontingent fra medlemmer i deres lokalområde, samt blander medlemskaber fra FDV med egne ikke-FDV-medlemmer?

b. Drøftelse af ERFA- vs. Lokalgruppe-problematikken.

I hvert fald 4 grupper har meldt ud, at de ser sig selv som erfagrupper. Det begrænser vores fleksibilitet og mulighed for at række ud til medlemmerne via lokalgrupperne.

5. Fastlæggelse af næste fysiske møde

a. I 4. kvartal 2020

Der blev aftalt møde tirsdag den 6. oktober kl. 17.00-22.00, Fyrreleddet 6, Dalby Strand, 4281 Gørlev.

Indkaldelse til bestyrelsesmødet blev udsendt umiddelbart.

6. Eventuelt

OS orienterede om samarbejdet med Norske Druedyrkere og Foreningen Svenskt Vin om Vinpressen. Norske Druedyrkere har spurgt, om det er muligt at lave et "B-medlemskab" af

foreningen, så man får Vinpressen elektronisk til reduceret kontingent. Punktet sættes på næste bestyrelsesmøde.

EA orienterede om, at adgang for kasserer til bankkonto forudsætter liste over bestyrelse, mail, m.v. til banken.

FL rejste spørgsmålet om bestyrelsesansvarsforsikring, som han mener vi skal tegne. EA foreslog endvidere, at vi får en netbankforsikring. Emnerne sættes på næste bestyrelsesmøde, og FL forsøger at indhente forsikringstilbud inden.

Mødet sluttede Kl. 14.00